
F e r r i s  P A C  N e w s

M AY  2 9 T H T H U R S D AY  · 5月2 9日 (星期四)
S A V E  T H E  D A T E

F U N  FA I R & R A F F L E

Get ready for the excitement of our annual Ferris Fun Fair! 
A day filled with delicious food, thrilling games, and our highly anticipated RAFFLE with 

incredible prizes generously donated by our community:

The Raffle serves as our primary fundraiser, and your support is crucial. While selling 
tickets is optional, every contribution counts towards enriching our school community. 
Raffle tickets can be conveniently ordered through Munch-a-Lunch. Each book of tickets 
(with 10 tickets) is priced at $20. Don’t miss out!
The tickets are available for ordering from May 5th to May 19th.
Stay tuned for mid-May when your child will receive their ordered books of raffle tickets, 
accompanied by a letter explaining the next steps.

Thank you for your continued support! We couldn’t do it without you!

一年一度的Ferris嘉年華即將來臨！
請在日曆上標註這個重要的日子。屆時除了美食外，還有眾多有趣的遊戲和豐富的獎品等著大家。獎品包括:

銷售抽獎券是PAC每年最重要的籌款活動，我們需要您的支持！這項活動完全自願參加。家長或監護人可以在
Munch-a-Lunch上訂購抽獎券，一本（10張）售價為$20。

抽獎券的銷售時間為5月5日至5月19日，發放時間為5月下旬。
感謝您一如既往的支持！

9th Annual Ferris

NINTENDO SWITCH OLED MODEL SUPER MARIO BROS. WONDER BUNDLE 
CONSOLE (valued at $450)
任天堂 Switch OLED 型號 超級瑪利歐兄弟 套裝 (價值＄450）- 由Ferris家長捐贈

Grand Prize
大獎

SPA UTOPIA $250 GIFT CARD
(valued at $250)
Spa Utopia 水療中心禮物卡
(價值＄250）

2nd Prize
第二獎

EDANIX ROCKY MOUNTAIN 
MT1 CELLPHONE
(valued at $240)
Edanix Rocky Mountain MT1
手機（價值＄240）

3th Prize
第三獎

VINCENT VAN GOGH – THE STARRY NIGHT LEGO SET(valued at $220)
文森特·梵谷 - 星夜 樂高積木套裝 (價值＄220）

4th Prize
第四獎

APPLE AIRPODS 4TH GENERATION WITH NOISE CANCELLATION (valued at $218)
蘋果 AirPods 第四代（具備主動式降噪功能）(價值＄218）

5th Prize
第五獎

ENTERTAINMENT GIFT VOUCHERS (valued at $190) 各式娛樂套票 (價值＄190）
6th Prize
第六獎

HOGWARTS EXPRESS TRAIN SET WITH HOGSMEADE STATION LEGO SET
(valued at $190)  哈利波特 霍格華茲快車套裝 樂高積木套裝 （價值＄170）

7th Prize
第七獎

ROBLOX $100 GIFT CARD
(valued at $100)
Roblox禮品卡（價值＄100）

8th Prize
第八獎

HAIDILAO HOTPOT (RICHMOND)
GIFT VOUCHERS (valued at $100)
海底撈(列治文) 禮券 （價值＄100）

9th Prize
第九獎

“FUNDRAISING”
TAB


